
Zápis z     jednání zastupitelstva obce Nicov ze dne 12. 12 .2022  

Starostka  Mgr.  Jitka  Čiefová  přivítala  přítomné  a  konstatovala,  že  při  počtu  6  členů
zastupitelstva je zastupitelstvo usnášení schopné.

Přítomní členové zastupitelstva - J. Čiefová, V. Šašek, A. Josefíková, E. Šašková, L. Šašková,
J. Pretl. P. Steinbach od 17:04.
Hosté – J. Jindřich, Š. Noga, D. Steinbachová – příchod v 17:04.
Za zapisovatele byla zvolena L. Šašková, za ověřovatele zápisu byly zvoleny A. Josefíková a
E. Šašková.
Byl přečten program jednání zastupitelstva a schválen 6 hlasy.

Program:
1. Úvod
2. Činnost obce za měsíc listopad
3. Rozpočet obce na rok 2023
4. Obecní hospodář/hajný
5. VŘ – dětské hřiště 
6. Různé

K bodu 1:
Zastupitelstvo bylo zahájeno v 17:00. Starostka předložila knihu jízd, došlou poštu, pokladní
knihu,  výpis  z účtu  u  České  spořitelny  i  účtu  u  ČNB.  Přešla  rovnou  k bodu  4.  Obecní
hospodář/hajný.

K bodu 4:
Na žádost pana Jindřicha přešla paní starostka k bodu č. 4. 
Na  minulém  zasedání  bylo  odsouhlaseno  zveřejnění  výzvy  na  nového  kandidáta  obecní
hajný/lesní  hospodář.  I  přesto,  že  je  v plné  kompetenci  starostky  obce  přijmout  nového
zaměstnance,   paní starostka navrhla postupovat tak, aby bylo možné provést výběr z více
uchazečů.
Před  zasedáním  zastupitelstva  proběhl  ústní  pohovor  s přihlášenými  kandidáty  za  účasti
starostky, místostarosty a dosavadního hajného pana J. Jindřicha. Zastupitelé byli seznámeni
s životopisy dvou přihlášených uchazečů a s probíhajícím ústním pohovorem. Pan Jindřich
shrnul předpoklady uchazečů a doporučil jednoho z kandidátů.  
Proběhla diskuze o kandidátech, o způsobu výběru uchazeče.
Hlasování o novém hajném - pan Merunka - 0 pro. 
Hlasování o novém hajném - pan Matějka - 5 hlasů pro, 2 se zdrželi hlasování (E. Šašková, P.
Steinbach)
Usnesení:  č.1/10/2022  zastupitelé  odsouhlasili,  že  novým  obecním  hajným/  lesním
hospodářem se stane pan Radek Matějka.
Odchází host D. Steinbachova ze zastupitelstva.

K bodu 2: 
Činnost obce za měsíc listopad 
Obec má opravený můstek na Popelné. Most je zhotovený z modřínových trámů. Firma pana
Krále to stihla opravit před zimou a zjistili, že dolní část kamenného můstku je třeba opravit.
Na jaře dojde k opravě vybetonováním. Na financování můstku se budou podílet ve stejné
výši 5000,- Kč pan Prášek a pan Brabec, vlastnící nemovitosti za můstkem.



Záležitost komunikace p.č. 848/1 v Řetenicích – Rozhodnutí správního řízení nebylo převzato
adresátem,  dojde  k opětovnému zaslání.  Obec nahlásila  pojistnou škodu,  i  přesto,  že není
viníkem poškození nemovitostí pana Blechy. 
Hlasování: 7 pro.
Usnesení:  č.2/10/2022  Obec  Nicov  jako  vlastník  nemovitosti  p.č.  848/1  kú  Řetenice  není
viníkem škody na nemovitostech pana Blechy. 

Obecní  hospodář/hajný  pan  Jindřich  ke  konci  roku  2022  končí.  Jako  poděkování  za
odvedenou práci se zastupitelé shodli na jednorázové finanční odměně 20 000 Kč.
Hlasování: 6 pro, 1 se zdržel – P. Steinbach.
Usnesení: č.3/10/2022 zastupitelé souhlasí s finanční odměnou pro pana Jindřicha ve výši 20
000 Kč.

V pátek 9. 12. 2022 byla dovezena socha žebráka do kostela.  Na mši na svatého Štěpána
proběhne její požehnání. Peníze na sochu byly darovány od soukromých dárců.

K bodu 3: 
Rozpočet obce na rok 2023
Zastupitelům  do  e-mailu  byl  zaslán  rozpočet  na  rok  2023.  Paní  účetní  dělá  střednědobý
výhled rozpočtu, který je zveřejněný na webových stránkách obce. Jedná se o výhled na roky
2023, 2024 a 2025. Rozpočet byl zveřejněný na stránkách obce, více jak 15 dní dle zákona.
Starostka  vysvětlila  nejdůležitější  položky  rozpočtu.  Výdaje  26  452  100,-  Kč,  příjmy  se
rovnají 26 452 100,- Kč, rozpočet je vyrovnaný (příloha č. 1).
Hlasování o střednědobém výhledu: 7pro.   
Usnesení: č.4/10/2022 zastupitelé souhlasí se střednědobým výhledem. 
Hlasování o rozpočtu na rok 2023: 7pro.
Usnesení: č.5/10/2022 zastupitelé souhlasí s rozpočtem na rok 2023. 

K bodu 5:
VŘ – dětské hřiště 
K výběrovému řízení na dětské hřiště se přihlásili tři firmy. Byla sestavena komise složená ze
zastupitelů  -  J.  Pretl.,  Vl.  Šašek  a  E.  Šašková.  Nabídka  od firmy SPORTIS K.  Vary  za
805 488,- Kč bez DPH. Firma HRAS – zařízení hřišť s.r.o. s cenou 815 145,- Kč bez DPH.
Poslední  nabídka  od  firmy  LUNA  PROGRESS  s.r.o.  v ceně  762 646,-  Kč  bez  DPH.
Zastupitele  se shodli  na zhotovení  dětského hřiště firmou LUNA PROGRESS s.r.o.,  která
nabídla nejnižší cenu.
Hlasování: 7 pro.
Usnesení:  č.  6/10/2022  zastupitelé  vybrali  firmu  ve  VŘ  -  LUNA  PROGRESS  s.r.o. za
zhotovitele dětského hřiště, zastupitelé souhlasí s podpisem smlouvy.

K bodu 6: 
Různé
Firma Masna Hradčany požádala obec o příspěvek na dopravu. Jedná se o pojízdnou masnu,
která v obci staví každou středu a lidmi je využívána. 
Hlasování: 6 pro, 1 se zdržel (Josefíková)
Usnesení: č. 7/10/2022 zastupitelé schválili příspěvek na dopravu firmě Masna Hradčany ve
výši 2000 Kč.



V obecním hostinci  na toaletách,  jak dámských i  pánských uhnívají  vstupní  futra i  dveře.
Zastupitelé se dohodli vše vyměnit za nové. Práci provede pan J. Pretl jako sponzorský dar
obci, materiál uhradí obec.
Hlasování: 7 pro.
Usnesení: č. 7/10/2022 zastupitelé se shodli na výměně vstupů na toalety v obecním hostinci.

Od středy 14. 12. 2022 budou na obci k zakoupení vánoční stromky.

Připomínka P. Steinbacha k protahování horní cesty ke Kohoutímu kříži. 

Další zastupitelstvo se bude konat 2. 1. 2023

Zapsal: L. Šašková Dne 12. 12. 2022

Ověřil: A. Josefíková E. Šašková

Starostka: J.  Čiefová


